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Protokół Walnego Zebrania Sprawozdawcze 

ROD „Pod Skałką” w Nowej Rudzie  

w dniu 20-04-2018r. 

                                                                 

                Zebranie otworzyła prezes Zarządu ROD „Pod Skałką” - 

Krystyna  Kusiak  . Powitała przybyłych, następnie zaproponowała na 

przewodniczącego zebrania panią Jadwisieńczak Irenę. Kandydaturę  

zgromadzeni przyjęli jednogłośnie. Po czym prowadzenie Zebrania 

przejęła przewodnicząca zebrania . 

 Na wstępie podziękowała zebranym za wybór i poprosiła do stołu 

Prezydium Zebrania prezes Kusiak Krystynę oraz opiekuna naszych 

ogrodów, panią Teresę Matyjasik. Następnie przeczytała regulamin 

zebrania i poprosiła o zatwierdzenie regulaminu oraz  porządku obrad, 

który każdy działkowiec otrzymał wcześniej wraz z zaproszeniem na 

Walne Zebranie Sprawozdawcze.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                             

Porządek obrad i regulamin Walnego Zebrania przedstawiony przez 

przewodniczącą zebrania, przyjęto jednogłośnie.  

Następnie poprosiła obecnych  o uczczenie  minutą ciszy pamięć 

wszystkich  działkowców, którzy od  nas odeszli.     

Po czym przystąpiono do ustalenia składu poszczególnych  Komisji.                                                                                                                                                                                                    

Do Komisji Mandatowej powołano : Wiolettę Karaś, Grzegorza 

Baszuckiego ,oraz Józefa Baca . Do Komisji Uchwał i Wniosków 

powołano: Ryszarda Langenfeld, Mirosława Falkenberg oraz Józefa 

Jania. Na protokólanta  Zebrania  przewodnicząca zaproponowała 

Panią Bożenę Mazur. 
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Obie  komisje i protokólanta zatwierdzono jednogłośnie.                                                   

Następnie przewodnicząca poprosiła o odczytanie  sprawozdań z 

działalności  Zarządu i Komisji ROD „Pod Skałką ” za miniony rok .  

Sprawozdanie merytoryczne z działalności Zarządu ROD „Pod Skałką” 

za rok 2017   przedstawiła prezes Zarządu ROD „Pod Skałką ” 

Krystyna Kusiak.  Sprawozdanie finansowe z działalności Zarządu 

ROD „Pod Skałką” za rok 2017r przeczytała  Bożena Mazur.                                                                                               

Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej ROD „Pod Skałką” za 

rok 2017  przedstawiła przewodnicząca  Komisji Rewizyjnej Bożena 

Mazur.  Złożyła  również wniosek  o udzielenie absolutorium dla 

obecnego  Zarządu.                                                                                                                                                                                                                                                                             

Projekt preliminarza finansowego na 2018 r przeczytała Bożena Mazur 

a plan pracy na 2018 rok przedstawiła prezes Zarządu ROD  „Pod 

Skałką ” Krystyna Kusiak.    

Następnie przewodnicząca zebrania poprosiła o odczytanie  protokołu 

Komisji Mandatowej. Protokół Komisji Mandatowej stwierdzający 

prawomocność obrad przedstawiła przewodnicząca Komisji 

Mandatowej pani Wioletta Karaś. Stwierdziła ona, iż  Walne Zebranie 

Sprawozdawcze   odbyło się w drugim terminie i jest prawomocne. Na 

zebraniu obecnych było 38 osób, co stanowi 8,09% ogółu działkowców.  

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                           

W dyskusji wzięły udział 3 osoby. Pan Jania z sektora C, zapytał czy 

nie można przenieść pojemnika na śmieci,  który obecnie stoi pod 

siatką jego działki , w inne miejsce . 

Działkowicze z sektoru A zwrócili się do Zarządu z prośbą , aby 

zalegalizować bramkę, która jest w tym sektorze i udostępnić ją dla 

wszystkich działkowców. 
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Poruszono też sprawę energii na działkach, która nurtuje działkowców 

od wielu lat. Pani Teresa Matyjasik udzieliła wyjaśnień jak z tą sprawą 

należy ruszyć. 

Skierowano więc sprawę energii oraz bramki  jako wnioski do Komisji 

Uchwał i wniosków.    

Następnie zabrał głos pan Jan Sak, pytając jak w tym roku wygląda 

rozliczenie wody. Pan Ryszard Telus udzielił informacji na temat 

ubytków w poszczególnych sektorach .                                                                                        

Następnie poddano pod głosowanie i zatwierdzenie następujących 

sprawozdań :  

▪ Sprawozdanie merytoryczne z działalności Zarządu ROD „Pod Skałką                                                              

▪ Sprawozdania finansowe z działalności Zarządu ROD „Pod Skałką”                                                               

 ▪ Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej ROD „Pod Skałką”    

Sprawozdania te przyjęto jednogłośnie. 

 Następnie poddano pod głosowanie zgłoszone przez Komisję Uchwał 

 i Wniosków, uchwały w sprawach:                                                                                                                                                                                                 

▪  opłaty ogrodowej                                                                                                                                                   

▪  zryczałtowanej opłaty za wodę                                                                                                                                                                 

▪  opłat za ubytki wody                                                                                                                                                                            

▪   opłaty za obsługę wodomierza                                                                                                                                                                                                                                                                                       

▪  opłaty inwestycyjnej dla nowych działkowców                                                                                                                                        

▪  przyjęcia terminu wnoszenia opłaty zależnej od Walnego Zebrania do 

30 czerwca .  

▪ planu pracy oraz preliminarza finansowego na 2018 rok.   

▪ opłaty ogrodowej w sektorze IV (położony w Ścinawce Średniej). 
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Wszystkie uchwały zatwierdzono jednogłośnie.                                                                      

  Przyjęte  uchwały w załączeniu.                                                                                                                                                                                                                                     

 Następnie przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków przeczytał listę 

wniosków złożonych do Komisji przez działkowców. Przewodnicząca 

Komisji zaproponowała , żeby wnioski, które złożono ,  Zarząd 

rozpatrzył w późniejszym  terminie i w miarę możliwości skierował do 

realizacji.  

Kończąc obrady pani przewodnicząca Jadwisieńczak Irena 

podziękowała  członkom Zarządu i Komisji, oraz wszystkim członkom 

PZD , którzy zechcieli wziąć udział  w Walnym Zebraniu. 

                                                                                                                                                                               

 

Protokołowała: Bożena Mazur                  Przewodniczący Zebrania:                                                     
……................................................                Irena Jadwisieńczak 

 Nowa Ruda 20.04.2018 r.                    ................................................... 


